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BRM.0012.5.5.2025 

 

Protokół nr 8/2025 

 z posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury 

Rady Miasta Opola 

w dniu 23 stycznia 2025 r. 

 

      Posiedzenie Komisji Edukacji i Kultury odbyło się w opolskim ratuszu w sali 311 

i trwało od godz. 1332 do godz. 1436. 

      Posiedzeniu  przewodniczyła radna Anna Łęgowik – przewodnicząca Komisji.        

      Przewodnicząca Komisji przywitała wszystkich obecnych na posiedzeniu Komisji. 

      W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia obecnych było 5 członków Komisji 

(radni: Agnieszka Kamińska, Justyna Kowol, Anna Łęgowik, Anna Tabisz i Piotr Mielec).  

W trakcie trwania posiedzenia do udziału w nim dołączył radny Marek Kawa, 

     Listę obecności członków Komisji oraz listę obecnych osób załącza się do protokołu. 

 

Porządek posiedzenia, nad którym obradowała Komisja, był następujący: 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 7/2024 Komisji Edukacji i Kultury Rady Miasta Opola  

z posiedzenia w dniu 12 grudnia 2024 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia prowadzenia zadań z zakresu 

administracji rządowej dotyczących utrzymania grobów i cmentarzy wojennych znajdujących 

się na terenie gminy Opole (druk nr 202). 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu, określającego 

wysokość stawek oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków, a także 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe  

i godziny doraźnych zastępstw (druk nr 211). 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto Opole oraz określenia granic ich 

obwodów, od dnia 1 września 2019 roku (druk nr 214). 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustanowienia Stypendiów Artystycznych Stolicy 

Polskiej Piosenki (druk nr 215). 

6. Przyjęcie sprawozdania z pierwszego roku działalności Komisji Edukacji i Kultury Rady 

Miasta Opola IX kadencji. 

7. Temat z planu pracy Komisji: Funkcjonowanie bibliotek na etapie szkół ponadpodstawowych. 

Zakres pracy bibliotekarzy. 

8. Sprawy różne. 
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Do punktu 1. porządku posiedzenia: 

      Komisja bez uwag przyjęła protokół nr 7/2024 Komisji Edukacji i Kultury ze wspólnego 

posiedzenia Komisji Rady w dniu 12 grudnia 2024 r. jednogłośnie w obecności 5 radnych.  

Za przyjęciem protokołu głosowali radni: Agnieszka Kamińska, Justyna Kowol, Anna Łęgowik, 

Piotr Mielec i Anna Tabisz. 

 

Do punktu 2. porządku obrad:    

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia prowadzenia zadań z zakresu administracji 

rządowej dotyczących utrzymania grobów i cmentarzy wojennych znajdujących się na terenie 

gminy Opole (druk nr 202) zreferowała Kamila Wnuk – Kudosz naczelniczka Wydziału 

Infrastruktury Technicznej i Gospodarki Komunalnej. 

 

Pytania do powyższego zadała radna Anna Tabisz, a odpowiedzi udzieliła Kamila Wnuk 

– Kudosz naczelniczka Wydziału Infrastruktury Technicznej i Gospodarki Komunalnej. 

 

  W dyskusji nikt się nie wypowiedział. 

 

Opinia 

Komisji Edukacji i Kultury Rady Miasta Opola 

z dnia 23 stycznia 2025 r.  

do projektu uchwały w sprawie przyjęcia prowadzenia zadań z zakresu administracji 

rządowej dotyczących utrzymania grobów i cmentarzy wojennych znajdujących się na 

terenie gminy Opole (druk nr 202) 

 

Komisja Edukacji i Kultury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

 

Opinię podjęto w jawnym głosowaniu jednogłośnie 5 głosami za (radni: Agnieszka Kamińska, 

Justyna Kowol, Anna Łęgowik, Piotr Mielec i Anna Tabisz). 

 

Do punktu 3. porządku posiedzenia: 

 

 Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu, określającego wysokość 

stawek oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków, a także szczegółowe 

warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe  

i godziny doraźnych zastępstw (druk nr 211) przedstawił Aleksander Iszczuk naczelnik Wydziału 

Oświaty Urzędu Miasta Opola. 

 

 Pytania odnośnie powyższego projektu zadali radni Piotr Mielec i Anna Tabisz,  

a odpowiedzi udzielili Aleksander Iszczuk naczelnik Wydziału Oświaty Urzędu Miasta Opola  

oraz Maciej Wujec zastępca Prezydenta Miasta Opola. 

 



3 

 

 Dyskusji nie podjęto. 

 

Opinia 

Komisji Edukacji i Kultury Rady Miasta Opola 

z dnia 23 stycznia 2025 r.  

do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu, określającego wysokość 

stawek oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków,  

a także szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw (druk nr 211) 

 

Komisja Edukacji i Kultury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

 

Opinię podjęto w jawnym głosowaniu jednogłośnie 6 głosami za (radni: Agnieszka Kamińska, 

Marek Kawa, Justyna Kowol, Anna Łęgowik, Piotr Mielec i Anna Tabisz). 

 

Do punktu 4. porządku posiedzenia: 

 

 Wprowadzenia do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto Opole oraz określenia granic ich 

obwodów, od dnia 1 września 2019 roku (druk nr 214) dokonał Aleksander Iszczuk naczelnik 

Wydziału Oświaty Urzędu Miasta Opola. 

Pytań nie zadano, a dyskusji nie podjęto. 

 

Opinia 

Komisji Edukacji i Kultury Rady Miasta Opola 

z dnia 23 stycznia 2025 r.  

do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 

szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto Opole oraz określenia granic ich 

obwodów, od dnia 1 września 2019 roku (druk nr 214) 

 

Komisja Edukacji i Kultury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

 

Opinię podjęto w jawnym głosowaniu jednogłośnie 6 głosami za (radni: Agnieszka Kamińska, 

Marek Kawa, Justyna Kowol, Anna Łęgowik, Piotr Mielec i Anna Tabisz). 

 

Do punktu 5. porządku posiedzenia: 

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia Stypendiów Artystycznych Stolicy Polskiej 

Piosenki (druk nr 215) zreferowała Magdalena Matyjaszek naczelniczka Wydziału Kultury, 

Turystyki i Współpracy Zagranicznej. 
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Pytania zadały radne Agnieszka Kamińska i Anna Tabisz, a odpowiedzi udzieliła 

Magdalena Matyjaszek naczelniczka Wydziału Kultury, Turystyki i Współpracy Zagranicznej. 

 

W dyskusji wypowiedziała się radna Anna Łęgowik. 

 

Opinia 

Komisji Edukacji i Kultury Rady Miasta Opola 

z dnia 23 stycznia 2025 r.  

do projektu uchwały w sprawie ustanowienia Stypendiów Artystycznych Stolicy Polskiej 

Piosenki (druk nr 215) 

 

Komisja Edukacji i Kultury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

 

Opinię podjęto w jawnym głosowaniu jednogłośnie 6 głosami za (radni: Agnieszka Kamińska, 

Marek Kawa, Justyna Kowol, Anna Łęgowik, Piotr Mielec i Anna Tabisz). 

 

Do punktu 6. porządku posiedzenia: 

Do przedłożonego Sprawozdania z pierwszego roku działalności Komisji Edukacji  

i Kultury Rady Miasta Opola IX kadencji nikt z radnych nie zgłosił uwag. 

 Komisja Edukacji i Kultury w jawnym głosowaniu jednogłośnie przyjęła Sprawozdanie 

6 głosami za (radni: Agnieszka Kamińska, Justyna Kowol, Marek Kawa, Anna Łęgowik, Anna 

Tabisz i Piotr Mielec) 

 

Do punktu 7. porządku posiedzenia: 

Temat wynikający z planu pracy Komisji pt. Funkcjonowanie bibliotek na etapie szkół 

ponadpodstawowych. Zakres pracy bibliotekarzy zreferował Pan Aleksander Iszczuk naczelnik 

Wydziału Oświaty Urzędu Miasta Opola. 

W pytaniach połączonych z dyskusją wypowiedziały się radne Anna Tabisz, Agnieszka 

Kamińska i Anna Łęgowik oraz radny Marek Kawa, a także Aleksander Iszczuk naczelnik 

Wydziału Oświat i Maciej Wujec zastępca Prezydenta Miasta Opola. 

  

Do punktu 8. porządku posiedzenia: 

W puncie sprawy różne wypowiedziała się radna Anna Tabisz w kwestii współpracy 

Uniwersytetu Opolskiego ze szkołami dotyczącej pomocy w przygotowaniu opolskich uczniów 

do olimpiad.  

Głos zabrał także radny Marek Kawa proponując, aby na posiedzeniach Komisji częściej 

byli obecni przedstawiciele młodzieży.  

Natomiast przewodnicząca Komisji Anna Łęgowik pogratulowała obecnym na 

posiedzeniu Komisji przedstawicielom Prezydenta Miasta Opola wysokich notowań opolskich 
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szkół w ogólnopolskiej XXVII edycji Rankingu Liceów i Techników przeprowadzanego przez 

Perspektywy. 

 

Porządek Komisji został wyczerpany. 

Przewodnicząca Komisji zamknęła posiedzenie. 

                                                                    

                              

 

        Przewodnicząca Komisji Edukacji i Kultury 

                                                                                            radna  Anna Łęgowik 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 


